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Beste Oeletoeters en Oeletoeterinnekes, 

 

Het seizoen is nu voorbij en wat hebben we het prachtig gehad! 

Ik wil graag iedereen bedanken voor hun inzet, hierdoor heeft onze hoogheid 

Sikko 2e werkelijk een skitterend jaar mogen beleven. De stadssleutel is 

inmiddels weer bij de burgemeester en wat geweldig, die jeugdstadssleutel, 

als 1e gedragen door Charlene 1e is ook weer ingeleverd bij de 

jeugdburgemeester. 

Met name de barcommissie bedankt voor hun geweldige inzet, wat hebben 

die wat verstouwd en soms met een dikke olifantenhuid  alles moeten 

aanhoren. Ook zij zijn vrijwilligers en verdienen echt veel meer respect voor 

wat ze doen. 

De inzet van onze damesclub bij de happerij, door sommigen van de dames 

het schoonmaken van de Hofnar na de feestjes, ik heb hier diep respect voor. 

Het is allemaal zo vanzelfsprekend maar het moet wel gebeuren....dank, 

dank, dank. 

 

Zoals het nu staat is er op zondagmiddag 13 april een open middag in ons 

clubgebouw voor eventuele nieuwe jeugdhoogheden. Op deze middag willen 

we graag laten zien wat onze vereniging inhoudt en hopelijk komen hier 

velen op af. 

 

Tsja, en dan zijn wij als bestuur bezig met de voorbereidingen van de 

komende ledenvergadering, vooralsnog een uitdaging want wij hebben al 

eerder aangegeven te stoppen en tot op het moment van schrijven is er nog 

steeds niets gebeurd.  

De toekomst van onze mooie vereniging staat wel op het spel, ik hoop toch 

echt dat er een paar wijze personen deze kar willen gaan trekken. 

 

Geniet van de "rustige"tijd nu, we zien elkaar weer snel! 

 

 

namens het bestuur, 

jullie voorzitter, Ubbo de Boer 
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Beste Oeletoeters en Oeletoeterinekes, 

 

Ja dan is het al weer zo ver de laatste polonaise van mijn Prinsenjaar 

Wat heb ik een geweldig mooi jaar gehad met allemaal hoogtepunten, ik 

noem er een paar: 

Het gehandicapten feest in de sporthal, de nieuwjaarsreceptie van de 

commissaris van de koning, al de uittredens, De viering in de kerk op zondag, 

het concour de ouwehoer, natuurlijk de stunten die waren alle drie 

geweldig!!!!!!!!  

Maar er kon er maar 1 winnen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wat ben ik dankbaar en trots dat ik dit allemaal met jullie samen mocht doen, 

in het bijzonder natuurlijk met mijn supersecondanten Johan en Geert wat 

hebben die mij bijgestaan in deze periode heren in 1 woord GEWELDIG. 

Na de sleutelteruggave dinsdagavond was het voorbij de drukte van de 

afgelopen maanden maakt dan in een keer plaats voor……….. RUST wat 

wel heel erg wennen is, maar ook wel weer lekker. 

Wij gaan lekker genieten van het mooie weer want die kant gaan we al weer 

uit. Straks met Pasen nog even een klein optreden bij de jeugd en misschien 

nog even naar kleintje carnaval vlak voor de nieuwe komt. 

 

Ik wens iedereen een hele mooie warme lente en zomer en we komen mekaar 

vast nog wel ergens tegen. 

 

Alaaaaf  Alaaaaf Alaaaf   Prins Sikko de tweede.  
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Berichtje van Charlene, 
 

Ik was gevraagd om een stukje te schrijven wat ik er van vond om prinses te 

zijn Geweldig zo mooi dat we het hebben gehad samen met mijn secondanten 

Jari en Aram. 

Ik mocht voorlezen in Zwolle bij de Eileuvers  

Wat ik stiekem al uit mijn hoofd had geleerd         

 

Ook de kindermiddag en de receptie waren vet cool. 

Toen kwam het carnavals weekend. 

Eerst naar mijn school waar het groot feest was en toen nog sjoelen met 

oma’s kipje haar oude buurman in het Frittemahof . 

 

Zaterdag was erg spannend wat er allemaal zou gaan gebeuren. 

Naomi was om 8 uur al bij ons om mijn haar te doen en om 9 uur kwam ook 

Tineke. Toen opa kwam gingen we naar  prins Sikko waar iedereen zich ging 

verzamelen.  

Daar hoorden we pas dat we met de trein gingen. 

Er stonden op het station          heel veel mensen te wachten met muziek   . 

Toen ging het zo snel . 

Naar het stadhuis waar ik ook een stads sleutel kreeg even naar huis eten en 

op naar de optocht. 

Met mijn maatjes boven op de wagen  

Machtig dit wil ik ieder jaar wel  

Veel mensen en lekker in het zonnetje springen ,dansen  Super  

 

Dinsdagmiddag was het ook voor mij weer gebeurd  

Sleutel terug geven en lekker patat eten  

Nu wil ik alleen nog mijn secondanten en hun vader en moeder bedanken de 

jeugdcommissie mijn opa Wietze en oma Joukje  

Maar boven al mijn moeder  

Die altijd voor me klaar stond  

Iedereen die ik nog vergeten ben ook natuurlijk super bedankt!  

 

Groetjes van Charlene de eerste 
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Woensdagavond! 

 

Deze week is het de laatste avond dat, wij dames bij 

elkaar komen.De afgelopen tijd moesten we natuurlijk 

oefenen voor het concour.En dan hebben we veel lol 

met elkaar. 

Ook dit jaar had Hinke de playlist met liedjes weer 

DIK voor elkaar.  

Vooral oefenen met de DIKKE opblaas (pakken) was 

lachen. Onze stunt 

was toch wel een 

verrassing voor Prins 

Sikko II. Het werd 

een gezellige avond. Vooral het snijden van 

de taarten met een zaag. Janet had drinken 

en hapjes voor de hele buurt. Dus we 

kwamen met DIKKE buiken thuis. 

 

De bezoeken aan de woonzorgcentra was de start van 

het carnavals weekend. Hier werd Sietske Lok 

opgenomen in de hofhuishouding. 

Jammer genoeg kan Sietske vanwege haar gezondheid 

niet altijd meer aanwezig zijn bij ons.  

Jannie is na een val met de fiets eindelijk na vele 

maanden weer thuis. Geopereerd aan de ene arm  

en dan ook de andere arm breken. Wat heb je dan een 

pech. 

 

De wagen van ons was weer prachtig. Mede dankzij onze mannen.  

Met Carnaval Bloeien We Op. Prachtig thema om er weer een vrolijk geheel 

van te maken. Het mooie weer was een kadootje, zowel voor ons als voor het 

publiek in onze mooie stad. 

Als afsluiting gaan we nog gezellig met elkaar uit eten. 

 

Straks bloeien alle Oeletoeters en Oeletoeterinnekes weer op, want de lente is 

in zicht.  

 

Groet de damesclub 

 



Het carnavalsweekend van de Raad.  

 

Eén keer een ander met de pen in handen. Ik (Mats) neem jullie mee in het 

carnavals weekend van de raad van 11.  

 

Vrijdag  

 

We begonnen de dag samen met Prins Sikko de tweede en gevolg bij 

verschillende bejaardenhuizen en verzorgingshuizen. Onder het genot van 

koffie en gebak werd al vroeg een carnavalsfeest gevierd. De leden van de 

raad vinden het belangrijk om dit aspect van carnaval ook mee te maken.  

 

In de avond was het tijd voor verschillende portret uitreikingen. Onder het 

genot van menig drankje en soms ook een hapje. Hebben we met een bijna 

complete raad van 11 deze vrijdag doorgebracht. Een complete raad van 11 

zie je bijna nooit. Dat is tegenwoordig ook een beschermde soort.  

 

Voor sommigen was het vroeg klaar of was het toch al laat.  

 

Zaterdag  

 

In de ochtend werden we toch wel verrast, prins Sikko de tweede en gevolg 

en prises Charlene de eerste kwamen aan met de trein. Een trein ja ja een 

trein. Niemand verwachte het en daarom was het juist zo leuk. Wij als raad 

escorteerde de prins en prinses naar het stadhuis op een fantastische mooie 

wagen.  

 

In het stadhuis was de raad zoals gewoonlijk weer net niet compleet. Het 

blijft een uitzonderlijke situatie: de raad compleet.  

 

Toch was het in de middag echt gebeurd. Heel de raad liep mee in de optocht:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

nee niet allemaal in het juiste pak of met de raad van 11 steek of zelf in een 

eigen tenue. Ja het blijft een bijzondere situatie: de raad compleet.  

 

 

In de avond werd het gezellig: daarover hier naast meer.  

 

 

 



Zondag  

 

De raad had het zondag zwaar. Door de fantastische zaterdag middag en 

avond. Er haakten ook wat raadsleden af. Sommigen gingen naar het 

buitenland of naar een ander stadje onder de rivieren. En sommigen lagen 

nog even uit te rusten.  

 

In de kerk was het wel erg gezellig, maar ook met bezinning.  

 

In de middag was er geen geouwe….. maar was er concours. Iets wat de raad 

zeer serieus neemt. Met een geweldige act leek de eerste prijs zeker haalbaar. 

Helaas keek de jury alleen naar zichzelf en een tasje van de verkeerde winkel. 

Helaas kwamen we niet op het podium  

 

 

Maandag Feestdag in Sassendonk.  

 

Een aantal van de raad gingen gezellig mee in de bus richting Zwolle. Veel 

feest, veel gezelligheid en heel veel lekkere drankjes verder, was het een 

fantastische dag.  

 

 

Dinsdag. Op de valreep.  

 

Het carnaval werd afgesloten met de sleuteloverdracht terug aan de 

gemeenteraad. Maar er worden ook prijzen uitgereikt. Voor de beste ging 

deze naar de raad van 11. Het kon ook niet anders: wie laat de country prins 

paard rijden als cowboy dan verdien je natuurlijk de prijs. (Esther en Menno 

super bedacht)  

 

Nu is het tijd voor de rust / vakantie en bezinning. Wij hopen iedereen 

volgend seizoen weer te zien.  

 

 

Alaaf. Alaaf. Alaaf.  

 

 

 



Om te beginnen…. 
 

We kunnen nu wel opbiechten dat een aantal leden van ´de Meidengroep´ 

schuldig waren aan de avond in november, waarop wij maar al te graag de 

nieuwe hoogheid en gevolg wilden ontmaskeren…. toch? Waarbij er 

voorheen in de bosjes werd verstopt, poseerden we deze keer in volle glorie 

voor de camera van Wietze zijn buren. Dit puntje nemen we dan ook serieus 

mee in onze evaluatie. Kan beter! Echter was de kans van slagen sowieso vrij 

klein, want de vrouw van de hoogheid ´hielp´ ons moeiteloos een handje de 

verkeerde kant op.  

 
Vol enthousiasme hebben we ook dit jaar weer ons steentje bijgedragen als 

Meidengroep. Dus het werd ook tijd voor een stukje in de polonaise. Het lijkt een bij 

elkaar geraapt Soadsje (feedback van het Concour), maar we hebben enorm veel 

plezier met elkaar. Dat is uiteindelijk waar het om gaat! 
 
Onze roze klusbroeken zijn uit de kast getrokken om dit jaar Prins Sikko II, als zijn 

dreamteam bij te staan. De hoogheid weet ons te vinden…. al hopen we wel dat de 

ladder niet weer op ’t skouder verplaatst hoeft te worden! Doordat wij nog steeds 

(helaas) geen zekere stallingsplaats voor onze wagen hebben, werd de werkbus van 

onze hoogheid in stilte afgenomen en verscheen tot zijn verbazing zaterdagmiddag 

op de Veemarkt. Maar we hebben begrepen dat er wel vaker iets verdwijnt, dus het 

viel ineens niet meer op. 

 
Tijdens het Concour brachten we graag nog een kloddertje roze hier en een 

kloddertje roze daar aan. We hebben een feestje gebouwd! Kleine teleurstelling 

voor een aantal leden van de Raad van 11, die alleen de naam ‘’Laat je likken’’ 

hadden onthouden. Daar heb je andere optredens voor, mannen! Maar we zullen de 

volgende keer rekening proberen te houden met jullie bloeddruk. 

 

U leest het goed, er wordt geëvalueerd en er komen ideeën binnen. Dus we zijn er 

volgend jaar gewoon weer bij! We kijken dan ook terug op een geslaagde 

carnavalstijd, BEDANKT!  

 

Een oproepje voor de vorsten: 

Wij wensen voor komend jaar weer een energieke ‘nieuwe’ met een leuke baan of 

hobby. Waarbij we onze creativiteit weer de vrije loop kunnen laten voor in de 

optocht.  

 

 

 



 

 
Dan beloven wij jullie, dat we komend jaar niet in de bosjes zullen liggen. Oh 

wacht, die belofte kunnen wij denk ik niet waarmaken.  

Het hoort er tenslotte ook een beetje bij! 

 

 

 

DE MEIDENGROEP 

 

 

` 
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Jeugd Sponsor actie. 

 

Elke week kregen we van het secretariaat en via facebook een berichtje over 

de Jeugd Sponsor actie. Hierin de spaarsprinter van de week en de andere 

boodschappen bij de Poiesz supermarkt waarbij we veel munten konden 

krijgen.  

En wat hebben jullie allemaal ontzettend je best gedaan met sparen. 

 

Op zaterdag 22 februari mochten we staan met onze jeugd : Sven, Danique, 

Maud, Djenna, Aram en Jari  en niet te vergeten de ouders. Carnavalesk en 

flitsend stonden ze bij de kokers om deze met de munten te vullen. Maar ook 

in de winkel staan om de spaarsprinter aan de man/vrouw te brengen. 

Wat hebben jullie allemaal veel munten binnengehaald.  SUPER !!! 

 

Ook in de Hofnar werden munten verzameld. Elke week weer een verrassing 

dat er zoveel munten in de bus zaten. 

 

Hoeveel het heeft opgeleverd krijgen we te horen op zaterdag 29 maart 

tijdens het Jeugd Sponsor Gala in het WTC EXPO te Leeuwarden. 

 

Iedereen heel hartelijk bedankt voor het sparen van de munten. 
 
Groet, 
Jeugdcommissie.                   
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De voordeur 

 
In november 2002 werd ik in het diepste geheim door de voordeur van de 

oude Hofnar gereden en daarna onthuld als Prins Gerard 2e voor het 

carnavalsjaar 2003 met aan mijn zijde mijn super-Secondanten Theo 

Woudstra en Evert Wiggeman (die later zelf ook nog Prins werden). Heel 

veel leuke dingen beleefd in de afgelopen 22 jaar maar helaas ook minder 

leuke dingen vooral wat betreft mijn gezondheid. Mijn karakter is: vol voor 

iets gaan. Helaas laat het lichaam de laatste paar jaar dit niet meer toe. Te 

vaak moeten afzeggen en dan begint het te knagen. Ik heb dan ook besloten 

om, na lang en rijp beraad, te stoppen als Hoflid van deze mooie vereniging. 

 

Nu kun je natuurlijk met stille trom vertrekken maar dat roept alleen maar 

vragen op. Graag wil ik dan ook weer door de voordeur vertrekken! Ik 

bedank iedereen voor de mooie tijd die ik heb gehad met jullie….. We zien 

elkaar vast wel weer eens want ik blijf uiteraard wel lid van de vereniging. 

Het is mooi geweest……! 

 

Vorst Gerard 2e 

 

p.s. Met twee dochters en een schoonzoon als Hoflid en vier kleinkinderen als 

Jeugdhoflid is de toekomst gewaarborgd… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



Bedankt! 

 
Namens de organisatie van de Loterij “Sikko’s prijzenpaleis” willen wij alle 

sponsors heel erg bedanken voor het schenken van de prachtige prijzen! 

 

Ook op deze dag een compliment naar de vrijwilligers die hebben geholpen 

met het verkopen van de loten maar ook bij het uitdelen van de prijzen. 

Heel erg bedankt! Alle 115 prijzen zijn opgehaald! 

 

Groet, 

Elroy, Sanny en Rixt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
          

 



         De Pen 

 

Vorst Hieko zal wel gedacht hebben die jonge van de Jong moet ook maar 

eens aan de bak , wel t s m gelukt , de meeste leden weten wel wie ik ben , 

maar een groot deel ook niet , dus lees en huiver.                                       

Ooit eind jaren tachtig achter de bar in onze oude Hofnar , en ja hoor na veel 

geruchten werd ik secondant van Prins Hendrik de eerste oftewel Henk 

Poiesz in 1990, samen met Evert van der Veen , een geweldige tijd , ook het 

ouwe hoer concour met trio Wil, Hel en Mus , prachtig, en in 1994 als 

secondant van Prins Dick de eerste, samen met Dimphy van der Meer-van 

der Meeren, een pracht tijd ,als brandweer man opkomen in de Stolp een hele 

eer , ja en dan 1995 Prins Evert de eerste, en alweer secondant , samen met 

Henk Poiesz , helaas kon Henk het allemaal niet meer maken ,een vriend is 

niet meer , maar de mooie herinneringen blijven.  

Dan in 2008 mocht ik als Prins de touwtjes in handen nemen , nu als 

secondant Evert van de Veen en Hotze van Bekkem en ja hoor zoon van 

Henk Poiesz , Richard een geweldig kwartet , weet U nog concour met de 

poes van Tante Loes , ook nog in het verleden met Evert Twee ogen zo 

blauw, de oudste stapper en o sorry , O Olde Hove kien wat staast weer 

scheef , een mooie tijd helaas onze vriend Evert van der Veen is ook niet 

meer onder ons.  

Tot slot nog dit jullie hebben zich wel eens afgevraagd waar blijft die Johan 

toch , wel m’n gezondheid is niet meer van dienaard dat ik het carnavals 

gebeuren nog fysiek kan meemaken , dat ik heb besloten mijn lidmaatschap 

op te zeggen , helaas het is niet anders , ik wens jullie ook voor volgend 

seizoen alle goeds toe en uiteraard ons Vorstendom veel wijsheid en kracht 

toe bij het benoemen van de Nieuwe. 

hr Johan de Jong 

 

 

 

 

 

 



De historie van de Aggema-bokaal 

 

Het idee voor de Aggema-bokaal werd in 1986 aangedragen door de oud-

burgemeester van Sneek, de heer Bernard van Haersma Buma. Tijdens een 

toespraak merkte hij op dat de Carnavalsvereniging de Oeletoeters, ook best 

eens een onderscheiding zou kunnen uitreiken aan een persoon van buiten  

het Carnaval. Een ludieke stadsonderscheiding voor een groep of iemand die 

wat voor het carnaval of voor de gemeenschap had gedaan. 

 

In dezelfde toespraak vertelde hij een verhaal van een zekere Aggema uit 

Achlum, die voor het eerst het Brabantse Carnaval bezocht  en zich daar 

direct helemaal thuis voelde. Aggema was bij zijn terugkeer in Friesland 

bijzonder te spreken over de Brabanders. Iedereen leefde in het Zuiden met 

hem mee en iedereen herkende hem, want alle Brabanders begroetten hem 

met : “Aggema leut het “.  

 

Het was voor de commissie “Ludieke Stadsonderscheiding” indertijd dan ook 

niet moeilijk om een naam te bedenken voor deze onderscheiding: het werd 

“De Aggema Bokaal “ en uiteraard was het burgemeester van Haersma 

Buma, die als eerste de bokaal in ontvangst mocht nemen. 

 

De commissie Aggema-bokaal bestaat op dit moment uit Boudewijn 

Wolthuizen, Henk Feenstra en Jos Kroon. 

Elk jaar wordt er een kandidaat of een groep kandidaten gekozen, die de 

Aggema-bokaal krijgt uitgereikt. De commissie maakt dan een lijst van 11 

punten, met informatie over de kandidaat. Deze 11 punten worden tijdens de 

uitreiking van de Aggema-bokaal voorgelezen. 

 

De volgende personen/groepen hebben in het verleden de Aggema-bokaal 

uitgereikt gekregen: 

 

1987 Burgemeester van Haersma Buma  
1988 Ivanhoe Club Sneek  
1989 Heren Kroon en van der Meulen (Fibrosekinderen)  

1990 Sneek Ahoy  

1991 Geen  i.v.m.Golf-oorlog  
1992 Zeeverkennergroep TIBRAG Sneek  



1993 Koninklijke Nederlandse Vereniging E.H.B.O.  
1994 Bouwploeg van de Noorderpoort  
1995 Vereniging Fit door Sport  
1996 Dicky van der Werf  
1997 Cor Nauta  
1998 Stichting Muziek Federatie Friesland  
1999 Stichting Sneker Sportgala  
2000 Vrijwilligers warme maaltijdvoorzieningen De Poort  

2001 Coen Dijkstra (Advendo)  

2002 Vrijwilligers/bestuur Nationaal Modelspoormuseum Sneek  

2003 Stichting Oud Sneek  
2004 Thierry Kamminga  
2005 Hulp aan Roemenië  
2006 Henk van der Winden  
2007 Vrijwilligers Antonius Ziekenhuis Sneek  
2008 Matthie Silvius-van der Linden  
2009 Stichting Dierenambulance De Meren Zuidwest Friesland  
2010 Vereniging Historisch Sneek  
2011 Vrijwilligers VV Sneek Wit-Zwart  
2012 De Blauhúster Dakkapel  
2013 Stichting de Sneker Pan  
2014 Stichting Leergeld Sneek e.o.  
2015 Teater Snits / Komitee Bonte Sneeker Avond  
2016 Stichting Duurzaam Vervoer Sneek  
2017 Initiatiefnemers KWF Samenloop voor Hoop Sneek 

2018 Vrijwilligers Fries Scheepvaart Museum  
2019 Rotary Sneek op'e Strún  
2020 Ane Silvius,o.a. Sinterklaas van de stad Sneek  
2021 Geen ivm Corona  
2022 Geen ivm Corona  
2023 Jan Brandsma, stichting de Schuilplaats  
2024 Rode Kruis Afdeling Sneek  
2025 Burgemeester Jannewietske de Vries  



 

 

 

 



   
VERGUNNING”EXPERT” GEZOCHT. 

 

Beste Oeletoeters en Oeletoeterinnen, 

 

De huidige Optochtcommissie kent 6 leden en minimaal 1 (één) daarvan gaat 

ermee stoppen. 

Ik kan niet voor de overige leden spreken noch schrijven. 

Ondergetekende heeft sinds 2016 gezorgd voor de Protocollen en het 

aanvragen van de Vergunning voor de Carnavalsoptocht bij Gemeente Sneek 

en tegenwoordig bij Gemeente SWF. 

Wat zijn de inofficiële voorwaarden om de aanvraag tot een succes te maken? 

Vaardigheid m.b.t. het invullen van de website www.sudwestfryslan.nl, 

zoals: 

- Aanmelden Carnavalsin- & Optocht op de Evenementenagenda van 

Gemeente SWF in het jaar eraan voorafgaand. 

- Daarna zo’n 12 weken voor de datum van de Carnavalsin- & Optocht 

het indienen van de actuele aanvraag bij het Team Vergunningen van 

Gemeente SWF. 

Het alert en “vakkundig” kunnen reageren op voorschriften vanuit Gemeente 

SWF en het aanpassen van documenten in overeenkomst met de afspraken. 

Al deze zaken kunnen in de avonduren of het weekend gedaan worden, dus 

overdag werken is geen sta-in-de-weg voor de vergunning”expert”, want de 

correspondentie gaat 99 van de 100 keer per e-mail en heel af-en-toe 

telefonisch. 

 

Mijns inziens kan een werkende jongere de taak derhalve ook uitvoeren. 

 

Wie heeft er interesse? 

 

Melden bij ondergetekende voor extra 

toelichting of uitleg. 

 

Met Carnavaleske Groet, 

 

Gert Mengerink, Senator 

 

http://www.sudwestfryslan.nl/


The day after… 

 

Het Carnavals weekend is altijd heel erg druk en kom je thuis nergens aan 

toe. De wasmand puilt uit en de bijkeuken staat vol met kleding en andere 

spullen. 

Maar het is prachtig weer na het carnavals weekend dus…..maandag wasdag. 

Alle pakken aan de lijn en na een poos alles weer in de dozen en tassen en op 

zolder. 

  

                                               Zoek de verschillen 

_____________________________________________________________ 

 

Dinsdag de slotavond van het Carnaval. 

 

Na een gezellige avond samen naar huis fietsen. Jammer dat de ene rechtdoor 

wil fietsen en de ander wil afslaan. Met als gevolg een val met de fiets en een 

gebroken heup. Na 2 dagen geopereerd maar na de operatie bleek er een 

scheurtje in het boven been te zitten. Mag  nu  6 weken dit been niet belasten. 

Gelukkig mocht Theo K na een verblijf van 5 dagen ziekenhuis weer naar 

huis waar hij verder mag revalideren.  

 

Iedereen bedankt voor de lieve kaarten, appjes, fruitmanden en bloemen!  
 



 Welkom voor de nieuwe leden binnen de vereniging. 

 

Even een paar weetjes vanuit het secretariaat:  

 

- Een Carnavals jaar loopt van 1-4 t/m 31-3 

- Lidmaatschap opzeggen moet voor 31-1 (2 maanden voor het nieuwe 

seizoen) 

- Hoflid betaald jaarlijks € 40,00 

- Gewoon lidmaatschap € 15,00 

- Jeugdleden zijn t/m 17 jaar gratis lid.  

- De automatische incasso van het lidmaatschap is rond 1 oktober. 

- De polonaise verschijnt 4x per jaar, wil je wat plaatsen in de polonaise kun 

je dit mailen het naar het secretariaat. ( secretariaat@oeletoeters.nl ) 

- Hof vergaderingen, hofuittreden met de bus (1x per seizoen) en de slot 

avond is voor hofleden. 

- De algemene ledenvergadering is voor alle leden net als de andere uitjes in 

de Hofnar. 

 

Zijn er wijzigingen, of veranderingen in je gegevens? Mail ze naar het 

secretariaat en het wordt aangepast. 

Weet je nieuwe (jeugd) leden of heb je een vraag mail gerust! 

 
 

 

 

 

 
 
  
 

 
 

 

 

 

 

 

 



Carnaval 2024/25 

 

Dit is alweer de laatste Polonaise van dit afgelopen mooie Carnavals seizoen.  

Wij wensen iedereen een mooie zomer en vakantie toe en tot het volgend 

Carnaval. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  



 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


